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Prima, bespreken we morgen verder.

ver:IEE IEEE ori.

Verzonden: zondag 6 december 2020 22:00

5.1.2e 5.1.2e

5.1.2e @rivm.nl>; 5.1.2e

5.1.2e @minvws.nl>;
5.1.2e

Onderwerp: RE: Proces kamerbrief en afstemming VWS - GGD GHOR

Hallo IEKECINN,
laten we morgen nog even contact hebben, heldere uiteenzetting, inderdaad relevant even expliciet met Minister te bespreken.
Pakken we in afstemming met jullie op.
De opkomst zal effect hebben op hoe ver de levering van Moderna precies strekt, maar het geheel wat je schetst is groter dan

dit aantal.

In de context hiervan speelt op dit moment nog in het bijzonder de vraag of de (vervolg)leveringen van Pfizer wel in kleinere

verpakkingen zal plaatsvinden (of mogelijk zijn op te delen door RIVM). Dat zou het nl. beter geschikt maken voor

kleinschaligere distributie tbv toch ook de eerste kwetsbare (bewoners)groep. In dat geval is het onderscheid tot waar de

levering van Moderna strekt minder scherp (redelijk snelle opvolging via vervolglevering Pfizer), versus pas latere

vervolglevering Moderna als dit niet kan. Als Pfizer logistiek gezien niet geschikt te maken is voor kleinere distributie, wordt het

onderscheid binnen die eerste groep dus mogelijk scherper gevoeld.

We spreken morgen,

groeten, BEER

Verzonden: zondag 6 december 2020 18:36

5.1.2e

CRFEEN @ minvws.nl>; 1. CAFE @ minvws.nl>;

< 5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

Onderwerp: RE: Proces kamerbrief en afstemming VWS - GGD GHOR

Dag collega’s,

Dank je, voor deze update van de getallen m.b.t. bewoners-aantallen tranche 1 vaccinatie. Brengt bij mij twee

punten op:

+ De getallen zelf liggen zo dicht bij de eerder door LZ aangeleverde getallen dat mijn voorstel is deze in de huidige tekst

niet te wijzigen (binnen de afronding naar duizendtallen kloppen ze gewoon)
* Maar hier liggen wel keuzes m.b.t. selectie aan ten grondslag die niet ‘besloten’ zijn. Dat moet denk ik nog wel. Want als

Min uiteindelijk een andere selectie wil maken kan dat wél enige gevolgen hebben voor de getallen.

kun jij daarom even kijken naar de vraag van[JIB dus hoe dit op een goede manier in besluitvorming af te

dichten.
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Groet,

var:IEEE
Verzonden: zondag 6 december 2020 16:55

ik )
1.

; nvws.nl>;

@rijksoverheid.nl>

Onderwerp: RE: Proces kamerbriefen afstemming VWS - GGD GHOR

Excuus, er ontbrak nog wat (bij spillagepercentages, verder identiek aan wat ik net stuurde). Graag deze bijlage gebruiken.

Groet,
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